
Utredning av stödbehov kan vara komplicerat. Det är alltid biståndshandläggaren 
som ska göra en utredning och fatta beslut enligt Socialtjänstlagen. 
Biståndshandläggaren besöker personen som angivit behov av stöd och utreder 
vilket stöd personen ska beviljas. Ibland kan det vara svårt att besluta vilket behov 
som föreligger och vilken insats som behövs, därför kan det ibland behövas en 
profession som har andra ”glasögon”. Här har det visat sig att en arbetsterapeut kan 
vara till stor hjälp för handläggaren. 

Sommaren 2024 fick biståndshandläggarna snabbt många ärenden, då behovet hos 
de personer som tidigare varit kunder hos de två privata företag som missbrukat 
kommunens förtroende och tillit behövde nya bedömningar. Det visade sig 
komplicerat eftersom tidigare beslut delvis tagits på felaktiga grunder, bland annat 
fanns frågetecken runt några läkarintyg. En arbetsterapeut togs in för att hjälpa till att 
utreda vilka faktiska stödbehov som fanns och detta visade sig vara mycket 
framgångsrikt. När utredningarna om bistånd var klara slutade arbetsterapeutens 
förordnande.

Samarbetet visade att det kan vara bra att permanent ha en arbetsterapeut att tillgå 
vid bedömning av stödbehov, då en arbetsterapeut kan se andra aspekter och 
komma med alternativa stödlösningar, som hjälpmedel och bostadsanpassningar.

Med hänvisning till ovanstående föreslår jag att Omvårdnadsnämnden beslutar att 
utreda behovet av att anställa en arbetsterapeut som stöd för biståndshandläggarna.
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